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Vammaisneuvoston kokous 13.6.2024 

 

Kunnantalo kokoustila Päivärinne / Teams 

 

Läsnä: 

Irma Leipijärvi 

Tiina Hirvonen, teams 

Sisko Kytösaari 

Päivi Salonen, teams 

Matti Kaarto 

Sami Lehtonen, teams 

Leena Joutsenniemi, teams 

Hanna Paikkala, pj ja sihteeri 

 

 

Esityslista 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15:01 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

- Pidettiin lyhyt esittelykierros ja todettiin osallistujat 

- Kunnanhallitus on päättänyt nimetä hyvinvointijohtaja Hanna Paikkalan 

vammaisneuvoston puheenjohtajaksi valtuustokauden loppuun.  

3. Jäsentietojen päivittäminen 

- Joulukuussa 2021 on valittu jäsenet Janakkalan kunnan vammaisneuvostoon: 

- Tampereen seudun Näkövammaiset ry Irma Leipijärvi  

- Kanta-Hämeen Hengitys ry Sisko Kytösaari  

- Kanta-Hämeen neuroyhdistys ry Paula Helin ->esitetty myös puheenjohtajaksi 

varalle: Emmi Syrjä  

- Janakkalan Reuma ry Tiina Hirvonen varalle: Päivi Salonen 

Päätetty myös: 

todeta, että vammaisneuvostoa täydennetään myöhemmin tulevien esitysten 

perusteella. 

Neuroyhdistyksestä kysytty Emmin yhteystietoja ja täydennystä jäseneksi, yhteystietoja 

ei löytynyt. Tällä hetkellä vain 3 yhdistyksestä on edustus. 

Irma kysyy Näkövammaiset ry:stä varajäsentä itselleen, esitys elokuussa 

kunnanhallitukselle. 
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Hyvinvointilautakunnan jäsenenä pysyy Matti Kaarto ilman erillistä päätöstä, 

varajäsenenä toiminut Sami Lehtonen vanhasta sote ltk, pidetään 

luottamushenkilöjäsenenä valtuustokauden loppuun. 

Irma ilmoitti halustaan luopua vara pj roolistaan, Matti Kaarto valittiin Irman tilalle 

varapj. vammaisneuvostoon. 

4. Toimintaohjeistuksen päivitys (liite) 

Keskusteltiin toimintaohjeistuksesta.  

Keskusteltiin kunnan edustajista neuvostossa; jatketaan keskustelua kunnan 

organisaatiossa, olisiko joku toinen edustaja viestintäpäällikön tilalle jatkossa.  

Päätettiin poistaa valmisteleva työryhmä ohjeistuksesta, muuten hyväksyttiin ja 

toimitetaan kunnanhallituksen hyväksyttäväksi elokuussa. 

5. Hyvinvointikertomuksen raportointi 2023 ja tavoitteiden päivitys (liite) 

Keskusteltiin, miten voidaan mitata yhdenvertaisuuden toteutumista, yksi keino on 

aloitteiden ja esitysten saaminen eteenpäin.  

Keskusteltiin asioista, joita toivotaan edistettävän kunnassa, lisäksi myös yksityisellä 

ja alueellisella tasolla. Kootaan syksyllä tavoitelista, millaisia asioita voitaisiin lähteä 

viemään eteenpäin hyvinvointilautakunnan kautta.  

Toimialojen päätöksentekoon vaikuttamista tehdään hyvinvointilautakunnan sekä 

valmistelun ennakkovaikutusten arvioinnin kautta.  Lisäksi lausuntopyyntöihin 

otetaan kantaa.  

Keskusteltiin esteettömästä asumisesta ja rakentamisesta kunnassa, Sami Lehtonen 

kertoi Janakkalan Kodit Oy:n rakennushankkeen tilanteesta Tervakoskella. 

6. Alueellisen vammaisneuvostojen foorumin terveiset (lähetetty 10.6. Tuula Salmisen 

sähköposti) 

Irma kertoi seminaarin sisällöstä. 

Keskusteltiin turvallisuudesta ja että turvallisuus arjessa on tärkeä huomioida 

7. Ajankohtaista keskustelua 

8. Kokousaikataulut syksy 2024 

Sovittiin kokoukset 3.9.2024 klo 15 ja 20.11.2024 klo 15. 

9. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen 16:03 

 


